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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s  27. sjednice Općinskog vijeća Vareš,  

održane 31.03. 2011. godine 
 

 

Milan Knežević – zamjenik predsjedavajućeg Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 27. 
sjednicu s početkom u 9,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.  

 Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Tajiba Brkić, Dženana 
Hafizović, Izudin Ibrišimović, Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Jelena 
Kuhač Odenwald, Ivan Lučić, Josip Malbašić, Željko Matić, Mario Mirčić, Majda Muftić, 
Mato Pavić, Elvir Rožajac, Jasmin Salketić, Dragan Sekulić, Nikola Šimić i Jelena Zlobec. 

 Odsutan: Ešref Likić. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik Hamdo Fatić, sekretar 
Općinskog vijeća Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, šef Odsjeka za finansije  
Boro Anñić, predsjednici političkih stranaka, predstavnici OSCE-a Terenski ured Zenica 
Joohanna Kisielak, Mirhunisa Sebektaš i Milan Suzić.  

Sjednici prisustvuju i predsjednici ili predstavnici Mjesnih zajednica općine Vareš i to: 
MZ Vareš Majdan Branko Romić, MZ Striježevo Džafer Zubača, MZ Vijaka Željko Matić, 
MZ Kadarići Zakir Čusta, MZ Duboštica Tihomir Pendić, MZ Pogar Ivo Mutić i predstavnik 
MZ Brgule Radoja Erić. 

Sekretar Općinskog vijeća izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka s 26. sjednice 
OV održane dana 24.02.2011. godine i dostavljenim odgovorima na vijećnička pitanja. 
Općinsko vijeće na 26. sjednici  donijelo je 14 Zaključaka. Od tog broja 10 Zaključaka je 
realizovano, 3 Zaključka su u toku realizacije, jer nisu vremenski odreñena, a za 1 Zaključak 
Služba OV nema podataka o njegovoj realizaciji. Napomenuo je da je kod usvajanja Izvještaja 
o realizaciji Programa rada OV za 2010. godinu, Općinsko vijeće i u tom Izvještaju usvojilo  
3 Zaključka, 2 Zaključka su kontinuitetu i oni su stalni zadatak Kolegija OV i Stručne službe 
OV, a za 1 Zaključak u vezi izvršenja obaveza prema vijećnicima i Komisijama OV, Općinski 
načelnik bi trebao dati obrazloženje. (Zaključak je bio utvrñen sa rokom do 31.03.2011. 
godine.).  Na 26. sjednici  OV postavljeno je 7 vijećničkih pitanja, na sva postavljena 
vijećnička pitanja nadležne Službe su u pisanoj formi dostavile odgovore podnosiocima 
pitanja. Podsjetio je da vijećnici mogu koristiti poslovničku mogućnost iz člana 77., odnosno 
da mogu postaviti vijećnička pitanja i u pisanoj formi, napominjući da su obrazac dobili 
predsjednici Klubova OV u smislu efikasnosti i ekspeditivnosti Vijeća. 
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Općinski načelnik Hamdo Fatić u okviru  aktuelne problematike na području općine 
Vareš, za današnju sjednicu nije imao obraćanje Općinskom vijeću. U vezi Zaključka oko 
izvršenja obaveza prema vijećnicima i Komisijama OV, napomenuo je da će o tome 
raspravljati pod tačkom 3. Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš za 2010. godinu. O 
Zaključku u vezi rješavanja problema sa psima lutalicama istakao je da je to stalni posao i da 
se on izvršava po potrebi. 

 Zamjenik predsjedavajućeg OV pozvao je vijećnike koji nisu zadovoljni dobivenim 
odgovorima na postavljena vijećnička pitanja da se izjasne. 
 Nije bilo primjedbi na dobivene odgovore od strane vijećnika.  

 

 

( V i j e ć n i č k a     p i t a n j a ) 

  
 

Jelena Zlobec 
 
1. Da li postoji zakonska obaveza da se vlasnicima stanova koji ne žive u Varešu,          

odnosno u svojim stanovima, jer nisu obnovljeni a tražili su obnovu,  
dostavljaju rješenja za plaćanje grañevinske i komunalne naknade? Traži 
pismeni odgovor. 

 
Elvir Rožajac 
 
2. Traži da se hitno provjeri tko i kako pravi divlju deponiju pored jezera 

(Smreka)?    
 
 Tajiba Brkić 

 
3. Traži od Općinskog načelnika da se što prije izvrši sanacija i čišćenje lokanih 

puteva?  
 
4. Traži da se na jednom dijelu lokalnog puta za Budoželje uradi potporni zid, jer 

je voda oštetila dio puta?      
 

Mato Pavić 
 

5. Na regionalnom putu poslije izvršenih radova došlo je do oštećenja puta, 
odnosno napuknuća asfalta u dužini od 3 km. Napominje da nadležne općinske 
službe nešto poduzmu po tom pitanju (ako do sada nije), jer proći će rok za 
prigovore? 

 
6. Traži od Općinskog načelnika da riješi problem u vezi  gradske rasvjete, koje 

uopšte nema, u   naseljima Selište i Nikovac  općina Vareš?  
       
        Džemo Kevrić 

 
7. Traži da se na svim putevima, gdje je vršeno posipanje istih prilikom zimskog 

održavanja, izvrši njihovo čišćenje, lokalni put za Striježevo prvi očistiti? 
 
8. Da li se u sklopu gradske higijene može vršiti pranje ulica na potezu u Vareš 

Majdanu kao i pranje ulica od naselja Ljepovići do direkcije tvornice „Alma 
Ras“? 
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        Ismet Abdulahović 
 

9. Upozorava Općinskog načelnika da su psi lutalice u MZ Dabravine postali 
velika opasnost kada je u pitanju sigurnost grañana, posebno djece. 

 
10. Traži da se nastavi realizacija projekta izrade trotoara u MZ Dabravine od 

mjesne džamije do naselja Hodžići, jer veliki broj djece tim putem ide u školu? 
(Trotoari urañeni do mjesne džamije).  

 
        Majda Muftić 
 

11. Traži pismeni odgovor od općinske Službe za prostorno ureñenje i obnovu u 
vezi asfaltiranja dionice puta kroz Zvijezdu, kolika je dužina dionice puta koji 
će se raditi, koja je to dionica, koliki je iznos sredstava planiran za izradu puta i 
od koga su ta finansijska sredstva? 

       
Predsjedavajući OV Josip Malbašić preuzeo je voñenje 27. sjednice OV. 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu zapisnike sa 26. sjednice OV i 2. Tematske 
sjednice OV. 

Sekretar OV Leon Pavlović upoznao je prisutne na tehničku grešku u zapisniku sa 26. 
sjednice OV pod tačkom  A.d. 2. koja će kod potpisivanja zapisnika biti ispravljena. 

Nije bilo primjedbi i predsjedavajući OV stavio je  na izjašnjavanje zapisnik sa 26. 
sjednice OV sa tehničkom ispravkom i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatovao da je 
zapisnik sa 26. sjednice OV jednoglasno usvojen. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje zapisnik sa 2. Tematske sjednice OV i 
nakon izjašnjavanja konstatovao da je zapisnik sa 2. Tematske sjednice OV jednoglasno 
usvojen. 

Na raspravu je stavljen prijedlog dnevnog reda iz poziva za 27. sjednicu OV. 

Vijećnik Ivan Lučić predložio da se izvrši zamjena izmeñu tačke 1. i 7. dnevnog 
reda, s obzirom da današnjoj sjednici prisustvuju gosti predsjednici Mjesnih zajednica 
općine Vareš. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog 
vijećnika Ivana Lučića.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je predloženi prijedlog 
jednoglasno usvojen. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda iz poziva za 27. 
sjednicu OV sa izmjenom i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno  
usvojen  s l i j e d e ć i  

D n e v n i   r e d 

 

1. Izvještaj o radu Savjeta Mjesnih zajednica sa područja općine Vareš za 
2010. godinu. 

2. Prijedlog Odluke o usvajanju Programa razvoja zaštite i spašavanja 
ljudi i materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća za područje 
općine Vareš. 

3. Izvješće/Izvještaj o izvršenju proračuna/budžeta Općine Vareš za period 
I-XII 2010. godine. 
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4. Izvještaj o radu Jedinstvenog općinskog organa uprave Općine Vareš i 
općinskog načelnika za 2010. godinu. 

5. Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih 
Općinskih službi za upravu u 2010. godini. 

6. Informacija o provoñenju Strategije razvoja općine Vareš. 

7. Informacija o provoñenju Odluke o bezbjednosti saobraćaja 

8. Izvještaj  o stanju i aktuelnoj problematici u obrazovanju na području 
općine Vareš. 

9.  Tekuća pitanja 

 

Ad. 1. 

(Izvještaj o radu Savjeta Mjesnih zajednica 

sa područja općine Vareš za 2010. godinu.) 

 

  Ispred predlagača Rusmir Berberović dao je obrazloženje za ovu tačku dnevnog reda i 
upoznao je prisutne da je u meñuvremenu dostavljen i izvještaj iz MZ Strica-Zaruñe. Očekuje 
da će i ostali Savjeti Mjesnih zajednica općine Vareš koji nisu dostavili izvještaj to uraditi. 
 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe i sugestije iznijeli  
vijećnici: Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović, Željko Matić, Jasmin Salketić, Mato Pavić, 
Džemo Kevrić, Dženana Bešić, Kenan Kamenjaš, Nikola Šimić, Ivan Lučić i Jelena Zlobec, 
kao i Općinski načelnik Hamdo Fatić i predsjedavajući OV Josip Mlabašić. 

U raspravi su učestvovali i predsjednici i predstavnici Mjesnih zajednica: MZ 
Striježevo Džafer Zubača, MZ Brgule Radoja Erić, MZ Vijaka Željko Matić, MZ Vareš 
Majdan Branko Romić i MZ Kadarići Zakir Čusta  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je Općinskom vijeću  

Zaključke: 

1. Da Vijeće izjašnjavanje o Izvještaju o radu Savjeta MZ općine Vareš za 2010. 
godinu odgodi za narednu sjednicu, do tada da nadležna Služba uputi ponovni 
poziv u Mjesne zajednice koje nisu dostavile Izvještaj. Uz poziv da im se pošalje 
jedan primjerak obrasca Izvještaja kako bi im se olakšala tehnička strana tog 
posla i da se Vijeću na narednoj sjednici prezentira dopunjen Izvještaj, kada će 
Vijeće obaviti konačno izjašnjavanje i donijeti zaključke na osnovu tog 
Izvještaja. 

 
2. Da se stenogram izlaganja predsjednika i predstavnika Mjesnih zajednica 

dostavi Općinskom načelniku. 
 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da su sa 13 glasova 

„ZA“ i  6 „SUZDRŽANIH“ glasova predloženi Zaključci usvojeni. 
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Ad. 2. 

(Prijedlog Odluke o usvajanju Programa razvoja zaštite i spašavanja 

ljudi i materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća za područje općine Vareš.) 

  

Ispred predlagača Željko Franjić izvijestio je Vijeće da je predlagač prihvatio 
primjedbe Komisije za statutarna pitanja i propise, i primjedbe i sugestije vijećnika i da su one 
unesene u Odluku o usvajanju Programa kao i u Program razvoja zaštite i spašavanja ljudi i 
materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća za područje općine Vareš. Napomenuo je da 
su se neke primjedbe iznesene od strane vijećnika  već bile uvrštene u Program i dao je kratko 
obrazloženje za to.  

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac i Jasmin Salketić. 
Ispred predlagača Željko Franjić odgovorio je na postavljena pitanja  vijećnika  u raspravi.  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o usvajanju Programa razvoja zaštite i spašavanja ljudi i materijalnih dobara od 
prirodnih i drugih nesreća za područje općine Vareš. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je jednoglasno 
usvojena  

Odluka o usvajanju Programa razvoja zaštite ljudi i materijalnih 

dobara od prirodnih i drugih nesreća za područje općine Vareš.  

 

Ad. 3.  

(Izvješće/Izvještaj o izvršenju proračuna/budžeta 

Općine Vareš za period I-XII 2010. godine.) 

            

        Komisija za privredu, finansije i budžet razmatrala je Izvješće/Izvještaj o izvršenju 
proračuna/budžeta Općine Vareš za period I-XII 2010. godine i donijela je slijedeće  

Zaključke: 

1. Komisija za gospodarstvo, financije i proračun predlaže Općinskom vijeću 
usvajanje Izvješća/Izvještaja o izvršenju proračuna/budžeta Općine Vareš za period I-
XII 2010. godine. 

2. Komisija je kod razmatranja ovog Izvješća/Izvještaja sugerisala Izvršnim 
organima Općine Vareš da u raspolaganju sredstvima iz Proračuna/Budžeta za 2011. 
godinu, nastave sa racionalnijim i ujednačenim  trošenjem sredstava. 

3. Komisija predlaže da nadležna služba Općinskom vijeću dostavi Izvještaj o 
neizvršenim obavezama sa iznosom sredstava Općine Vareš za 2010. godinu. 

Općinski načelnik Hamdo Fatić kao predlagač dao je obrazloženje za ovu tačku 
dnevnog reda i izvijestio Vijeće da će konkretne odgovore dati nakon rasprave. 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Elvir Rožajac i predsjedavajući 
OV Josip Malbašić. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
Izvješće/Izvještaj o izvršenju proračuna/budžeta Općine Vareš za period I-XII 2010. godine. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da sa 4 glasa „ZA“, 9 
glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova Izvješće/Izvještaj o izvršenju 
proračuna/budžeta Općine Vareš za period I-XII 2010. godine nije usvojen.  
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Ad. 4. 

(Izvještaj o radu Jedinstvenog općinskog organa uprave 

Općine Vareš i općinskog načelnika za 2010. godinu.) 
 

Predlagač nije imao potrebu za dodatnim obrazloženjem. 
Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Ivan Lučić i Elvir Rožajac, te 

predsjedavajući OV Josip Malbašić. 
 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o radu 
Jedinstvenog općinskog organa uprave Općine Vareš i općinskog načelnika za 2010. godinu. 
 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da sa 1 glasom „ZA“, 9 
glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova Izvještaj o radu Jedinstvenog 
općinskog organa uprave Općine Vareš i općinskog načelnika za 2010. godinu nije 
usvojen. 
 

Ad. 5. 

(Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom 

postupku svih Općinskih službi za upravu u 2010. godini.)  

 

Predlagač nije imao dodatno obrazloženje za ovu tačku dnevnog reda. 

Po ovoj tački dnevnog reda nije bilo rasprave i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih Općinskih 
službi za upravu u 2010. godini. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova 
„ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa usvojen 

Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom 

postupku svih Općinskih službi za upravu u 2010. godinu. 

 

Ad. 6.  

(Informacija o provoñenju  

Strategije razvoja općine Vareš.) 

 
Predlagač nije imao dodatno obrazloženje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Informaciju o 
provoñenju Strategije razvoja općine Vareš.  

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da sa 1 glasom „ZA“, 4 
glasa „PROTIV“ i 15 „SUZDRŽANIH“ glasova  Informacija o provoñenju Strategije 
razvoja općine Vareš nije usvojena. 

Predsjedavajući OV je zbog obaveza ustupio dalje voñenje sjednice zamjeniku 
predsjedavajućeg. 

Zamjenik predsjedavajućeg OV Milan Knežević preuzeo je voñenje 27. sjednice OV.  
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Ad. 7. 

(Informacija o provoñenju  

Odluke o bezbjednosti saobraćaja.) 

 
Predlagač nije imao dodatno obrazloženje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge  i sugestije iznijeli 
vijećnici: Dženana Bešić, Elvir Rožajac, Mato Pavić, Ismet Abdulahović, Milan Knežević, 
Majda Muftić, Tajiba Brkić, Ivan Lučić, Jelena Zlobec i pomoćnici općinskog načelnika 
Rusmir Berberović i Ermin Musa. 

Vijećnik Ivan Lučić predložio je da Vijeće usvoji  

Zaključke: 

1. Da nadležna općinska Služba hitno obavijesti Kantonalnu Direkciju za ceste da 
izvrše obilazak puteva na području gdje je to njihova nadležnost, jer na 
regionalnom putu nema postavljenih pojedinih saobraćajnih znakova, a neki su 
uništeni i da  izvrši postavljenje istih gdje je to u njihovoj nadležnosti, a Općina 
Vareš da izvrši postavljenje saobraćajnih znakova gdje je to u njenoj nadležnosti.  

2. Da nadležna općinska Služba izañe na teren, konstatuje stanje saobraćajnih 
znakova u gradu i utvrdi gdje oni nedostaju, da se uklone nelogičnosti, i što je u 
nadležnosti kantona da se o tome obavijesti Kantonalna Direkcija za ceste. 

  Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV predložio je Vijeću da usvoji 
Informaciju o provoñenju Odluke o bezbjednosti saobraćaja uz slijedeće 

Zaključke: 

1. U skladu sa raspravom obavezuje se Općinski načelnik i nadležne Službe da 
obavijeste nadležne ustanove i institucije koje su odgovorne za postavljanje 
saobraćajnih znakova na regionalnom putu, da pristupe postavljanju 
saobraćajnih znakova u razumnom roku. 

2. Da se pristupi sprovoñenju  svih Odluka OV u vezi sigurnosti saobraćaja na 
cestama, s posebnim akcentom u vezi parkiranja, jer pojedini znakovi nedostaju i 
potrebno je ponovo izvršiti njihovo postavljanje. 

3. Da se stvaraju uslovi za obezbjeñenje finansijskih sredstava  u svrhu markiranja 
svih mogućih parking mjesta na području grada. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika, zamjenik predsjedavajućeg je konstatovao da su sa 17 
glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvojeni predloženi Zaključci i  

Informacija o provoñenju Odluke 

o bezbjednosti saobraćaja. 

 
 

Ad. 8. 

(Izvještaj  o stanju i aktuelnoj problematici u  

obrazovanju na području općine Vareš.) 

 

Predlagač nije imao dodatno obrazloženje za ovu tačku dnevnog reda,       

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedme i sugestije iznijeli vijećnici: Elvir 
Rožajac,  Tajiba Brkić, Jasmin Salketić, Ismet Abdulahović, Nikola Šimić, Jelena Zlobec, 
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Željko Matić, Dženana Bešić i pomočnik općinskog načelnika Rusmir Berberović koji je 
odgovorio na neka pitanja vijećnika postavljena u raspravi i dao obrazloženje. 

Vijećnica Dženana Bešić ispred Kluba SDA iznijela je dvije sugestije koje Klub SDA 
predlaže kao  

Zaključke: 

1. Da se učine napori i poveća iznos za subvencioniranje prevoza srednjoškolskih 
ñaka. 

2. Da se revidira projekat izgradnje osnovne škole u MZ Ravne, da se prilagodi 
za manji iznos novca, da se iskoristi novac koji je već u opticaju (ranijih 
50.000,00 KM), da se napravi manji objekat, manje zahtjevan, a da konačno 
bude bar po osnovnim tehničkim uslovima za jednu područnu školu.  

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV predložio je da Vijeće usvoji 
Izvještaj o stanju i aktuelnoj problematici u obrazovanju na području općine Vareš uz 
slijedeće  

Zaključke: 

1. Obavezuje se Općinski načelnik i nadležna Služba da uputi zahtjev  nadležnom 
Ministarstvu i Pedagoškom zavodu, da se upozore na stanje objekata - škola u 
Mjesnim zajednicama Ravne i Dabravine i svim drugim školama gdje postoje 
slični problemi.  

2. Da se prilikom rebalansa budžeta Općine Vareš za 2011, godinu, izvidi 
mogućnost obezbjeñenja dodatnih sredstava za sufinansiranje ñačkog prevoza. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da su 
jednoglasno usvojeni predloženi Zaključci i  

Izvještaj o stanju i aktuelnoj problematici 

u obrazovanju na području općine Vareš 

 

 
Ad. 9. 

(Tekuća pitanja.) 

     

1. Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće da je Općinskom vijeću i Općinskom 
načelniku upućen dopis-urgencija za rekonstrukciju zida iznad rijeke Stavnje, od 
strane mještana iz ulice Matijevići. Sekretar OV upoznao je Vijeće sa sadržajem 
dopisa  i napomenuo da je ranije dostavljeni dopis od 04.10.2010. godine, razmatran 
na 22. sjednici OV  i da je tada Općinski načelnik izvijestio Vijeće da bi u narednih 10 
dana radovi na  rekonstrukciji zida trebali  biti gotovi.  
 
Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV predložio je slijedeći:  

Zaključak: 
- Obavezuje se Općinski načelnik da na narednoj sjednici OV, Vijeće izvijesti o 
poduzetim radnjama u vezi rekonstrukcije zida u naselju Matijevići, općina Vareš. 
 
 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV je konstatovao da je 
predloženi Zaključak jednoglasno usvojen. 
 
2. Sekretar OV Leon  Pavlović izvijestio je Vijeće da je Općinskom vijeću upućen dopis-

upit od strane MZ Strica-Zaruñe u vezi radova na putu, odnosno proširenju mosta i 
postavljanju zaštitne ograde. Sa sadržajem dopisa upoznato je Vijeće. Sekretar OV   
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napomenuo je  da je ranije dostavljeni zahtjev u vezi rješavanja spomenutog problema, 
razmatran na 22. sjednici OV, o čemu je MZ Strica-Zaruñe i obaviještena od Stručne 
službe OV i o tome da je Općinski načelnik izvijestio Vijeće da se i dalje radi na tom 
pitanju i planiranju sredstava, a da se postavljanje zaštitne ograde planira uraditi u 
narednih nekoliko dana. 
 

Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV predložio je slijedeći:  
Zaključak: 

- Obavezuje se Općinski načelnik da na narednoj sjednici OV, Vijeće izvijesti o 
poduzetim radnjama u vezi postavljanja zaštitne ograde na putu MZ Strica-Zaruñe. 

 
 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV je konstatovao da je 
predloženi Zaključak jednoglasno usvojen. 

3. Sekretar OV izvijestio je Vijeće da je Općinskom načelniku i Općinskom vijeću 
upućen dopis od strane grupe grañana naselja-ulice Korovinjići i dijela ul. Pruga u 
kome traže da se izvidi i izvrši ureñenje puta, postavljanje rukohvata i elektrifikaciju 
prilaznog puta kroz naselje Korovinjići. Sa sadržajem dopisa upoznato je Vijeće. 

 
  Nije bilo rasprave i zamjenik predsjedavajućeg OV predložio je slijedeći  

Zaključak: 
 -Obavezuje se Općinski načelnik i nadležne Službe da u roku od mjesec dana 
daju odgovore da li je moguće i pod kojim uslovima i sredstvima, udovoljiti zahtjevu 
stanovnika naselja Korovinjići i ul. Pruga. 
 
 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg je konstatovao da je 
predloženi Zaključak jednoglasno usvojen. 
  
 Sekretar OV upoznao je Vijeće da je pokrenut upravni spor, odnosno tužba od strane 
MZ Dabravine prema Općinskom vijeću Vareš i da je Kantonalni sud zatražio spise vezane za 
ovaj predmet koji se odnosi na Odluku o povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda 
pitke vode Mjesne zajednice Dabravine, Javnom komunalnom preduzeću d.o.o. Vareš. 

 
Sjednica je završena u 14,00 sati i 20 minuta. 
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